
Groningen, 24 oktober 2010

Betreft: reactie op Voortgangsrapportage Verbeterplan en Beeldkwaliteit woonboten in  
Diepenring
Uw registratienummer: RO10.2407219

Geacht college van burgemeester en wethouders,

Via het WCG hebben we vernomen dat er een nieuwe voortgangsrapportage Verbeterplan en 
Beeldkwaliteit woonboten in Diepenring is. We vinden het teleurstellend dat, na twee jaar 
besprekingen, de Werkgroep Noorderhaven niet zelf een voortgangsrapportage heeft ontvangen en 
verzocht is om een reactie.

Onze reactie is tweeërlei. Allereerst zijn we verheugd over positieve ontwikkelingen aangaande het 
inrichten van een klussensteiger aan het Oude Winschoterdiep en het instellen van een 
terugkeergarantie voor bewoners van de Noorderhaven binnen drie maanden.

We maken ons echter zorgen over de voortgang op andere onderwerpen zoals het handhaven op leeg 
liggende schepen en het aanbrengen van voorzieningen zoals brievenbussen en 
stroomvoorzieningen. De afgelopen zeven maanden heeft u uitvoerig op onze inspraak geantwoord 
maar de nieuwe versie van het Verbeterplan rechtvaardigt niet een dergelijk lang uitstel van uitvoering. 

Zoals uit onze inspraak blijkt hebben bewoners geen belang bij voorgestelde maatregelen als het 
instellen van een minimummaat of het inrichten van steigertjes in de haven. De lang toegezegde 10-
punten toelatingscriteria voor de haven zijn nu wederom vooruitgeschoven met een reservering van € 
25.000,-.

Afgezien van de trage voortgang, hebben we weinig begrip voor de eerste zin van uw antwoord. Alle 
genoemde partijen wonen niet in de haven, hebben dus een heel ander belang dan de bewoners zelf. 
Nogmaals willen we toelichten dat we een bewonersorganisatie ten voeten uit zijn. We zoeken in alles 
wat we doen wat de mening van de bewoners is. Dat is onze manier van werken en zo willen we dat 
blijven doen. We denken dat dat voor u als gemeente zeer waardevol is. Inherent daar aan is dat het 
tijd kost, iedere keer weer. Voor u de beste garantie dat u met de bewoners spreekt.

Als we uw antwoorden bekijken kunnen we vaststellen dat er maar weinig overeenstemming te vinden 
is terwijl uitgangspunt van het hele traject altijd consensus is geweest. Zonder op alle punten 
inhoudelijk in te gaan zal er van de huidige vrijhaven niet veel overblijven. Voor de onzekere situatie 
dat degene die uitvaart nooit zeker weet dat hij kan terugkeren komt ervoor in de plaats de 
onzekerheid dat je slechts mag blijven liggen zolang je een vergunning hebt, voorwaar geen 
vooruitgang, een slechte ruil. 

Tot slot willen wij u melden dat we de reactie van het bestuur van het WCG onderschrijven en hopen 
op spoedige voortgang in het project. 

Vriendelijke groet ,

Namens de Werkgroep,
Katharina van der Velde, voorzitter Werkgroep Noorderhaven
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